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From: Jørgen Sprogøe Petersen <jspp0909@gmail.com>

Sent: 13. juni 2018 13:19

To: Julie Wolfsberg Oscilowski

Subject: Fwd: Høringssvar fra Bavnehøj Skole vedr. forslag om skoledistriktsændringer i 

Carlsberg Byen

Attachments: ændring af skoledistrikt.docx; ATT00001.htm

Kære Julie.

Høringssvar vedr. skoledistrikter giver åbenbart anledning til en del grublerier. Vi fik det fra Baunehøj og 

Mikael Steenstrup siger, at Vesterbro Ny Skole også har lavet høringssvar, der går i den anden retning. 

Pernille fra Lokaludvalget har skrevet vedlagte som et ændringsforslag. Kan du kopiere og have det med?

Hilsen Jørgen

Sendt fra min iPad

Start på videresendt besked:

Fra: Pernille Falcon <pernillefalcon@gmail.com>

Dato: 13. juni 2018 kl. 13.13.05 CEST

Til: Mikael Stenstrup <misten@kk.dk>

Cc: Jørgen Sprogøe Petersen <jspp0909@gmail.com>

Emne: Vedr.: Høringssvar fra Bavnehøj Skole vedr. forslag om 

skoledistriktsændringer i Carlsberg Byen

Jeg har vedlagt forslag til et høringsvar som skulle tage højde for begge dele

hilsen Pernille

13/06/2018 skrev Mikael Stenstrup <misten@kk.dk>:

Kære Jørgen og Pernille,

Mange tak.

Jeg har talt med Vesterbro Ny Skole. De er ikke begejstrede for forslaget.

Og vil også indsende høringssvar.

Deres distrikt blev halveret da byggeriet på Carlsberg gik i gang. Da

forvaltningen vurderede at der vil komme mange nye børn. De er ikke 

kommet.

Så VNS er ikke presset på kapacitet. Og kan ikke forstå at der nu skal tages

yderligere.

De får 4 små bh. Klasser til sommer. Og de tager fra andre vesterbro skoler

for overhovedet at komme op på 4.

Der foreligger ikke prognose man kan regne med. Der mangler tal.
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VNS mener det er for tidligt at ændre noget ved distrikterne.

Nå men det korte af det lange er, at vi må stå ved det udkast til

høringssvar som vi fremlægger i dag – synes jeg

Kh Mikael

Fra: Jørgen Sprogøe Petersen [mailto:jspp0909@gmail.com]

Sendt: 13. juni 2018 09:50

Til: Mikael Stenstrup <misten@kk.dk>; pernillefalcon@gmail.com

Emne: Fwd: Høringssvar fra Bavnehøj Skole vedr. forslag om

skoledistriktsændringer i Carlsberg Byen

Kære Mikael og Pernille

Da I har engageret jer særligt i sagen om skoledistrikter, sender jeg denne

til jeres orientering. Vi ses! Hilsen Jørgen

Sendt fra min iPad

Start på videresendt besked:

Fra: Marianne Kjær

<marianne@brugfolkeskolen.dk<mailto:marianne@brugfolkeskolen.dk>>

Dato: 12. juni 2018 kl. 10.33.37 CEST

Til: jspp0909@gmail.com<mailto:jspp0909@gmail.com>,

thomasegholm@hotmail.com<mailto:thomasegholm@hotmail.com>

Emne: Høringssvar fra Bavnehøj Skole vedr. forslag om

skoledistriktsændringer i Carlsberg Byen

Kære Jørgen og Thomas.

Jeg er formand for skolebestyrelsen på Bavnehøj Skole, og vi har i

bestyrelsen skrevet et høringssvar ift. at lægge rode 203 i den sydvestlige

del af Carlsberg Byen til Bavnehøjs skoledistrikt. Det bakker vi op om, og i

vedhæftede høringssvar kan I læse vores argumenter for, hvorfor vi mener at

det er en god ide.

Jeg er desuden ansat i forældreforeningen Brug Folkeskolen, som samarbejder

med forældre på Bavnehøj Skole om at øge rekrutteringen til skolen, samt at

fastholde flere elever på mellemtrin og i udskoling, for i sidste ende at
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lykkes med at have en skole med en blandet elevsammensætning. Jeg 

vedhæfter

til orientering også høringssvaret fra Brug Folkeskolen.

Da ændringerne i høringsforslaget indebærer distriktsændringer for Vesterbro

Ny Skole, sender jeg vores høringsforslag til jer i lokaludvalget til

orientering. I er meget velkomne til at skrive eller ringe til mig for

yderligere drøftelser. Jeg håber, at I vil sende materialet videre til andre

relevante parter, såfremt jeg har overset nogen i Vesterbro Lokaludvalg, som

vil finde vedhæftede interessant.



Forslag til høringssvar om ændringer af skoledistrikter på Carlsberg

Vesterbro Lokaludvalg ser ligesom skolebestyrelsen for Bavnehøj skole positivt på forslaget om at lade en 

del af Carsbergbyen (rode 203) høre til Bavnehøjs skoledistrikt – i takt med at der ikke er tilstrækkelig 

kapacitet på Vesterbro Ny Skole.

Vesterbro står overfor et alvorligt problem i de kommende år på trods af udvidelsen af Oehlenschlægersgade 

med et yderligere spor og på trods af at Gasværksvejens skole efter flytningen til Kødbyen vil blive til en 

tresporet skole, så vil der fortsat i 2025 mangle plads til tre skolespor på Vesterbro.

Baggrunden for at 10. klasses centret nu flyttes til kulturanstalten var at skaffe plads til de nuværende elever

på Vesterbro Ny skole. Ud fra de foreløbige prognoser vil skolen ikke kunne rumme alle de yderligere børn, 

som i de kommende år kommer til at være fra Carlsberg Byen, når denne er fuldt udbygget.

Vesterbro Lokaludvalg har i de foregående år gentagne gange peget på, at de fremtidige skoleudfordringer 

ikke kan løses inden for rammerne af den nuværende skolekapacitet på Vesterbro, og at det er vanskeligt at 

se, hvordan de eksisterende vesterbroskoler kan udbygges yderligere. Der er derfor behov for også at se på 

andre løsninger, såfremt der skal findes plads til de mange nye børn fra Carlsberg byen i folkeskolen.

Der er positivt, at der nu ses på og arbejdes for mulige løsninger og at der ikke ventes til at 

kapacitetsproblemerne er blevet helt akutte.

Baunehøjskolen har overskudskapacitet svarende til et helt skolespor inden for deres nuværende 

bygningskapacitet og der er ikke udsigt til at dette vil ændre sig i de kommende år.

Såfremt det er muligt, at ændre skoledistrikterne på Carlsberg, så hvad der svarer til et spor kunne flyttes fra 

Vesterbro Ny Skoles grunddistrikt til Baunehøjskolens grunddistrikt, så ville det derfor kunne afhjælpe en 

del af problemet. Afgørende er samtidig, at der kan sikres en sikker skolevej for børnene. Ved en flytning af 

rode 203 er der mulighed for at etablere en skolevej over gangbroen over banelegemet og langs 

kirkegårdsstien, hvor børnene som et af de eneste steder i København ville kunne gå og cykle hele vejen til 

skole stort set uden at møde en bil. Dette gælder ikke den rode der ligger direkte ud til der ligger direkte ud 

til Vester Fælledvej.

Vi vil i forhold til vurdering af andre fremadrettede løsninger se frem til mere præcise prognoser for, hvor 

mange børn, der forventes af komme de i forskellige områder i Carlsberg Byen. 

Vesterbro Lokaludvalg vil sluttelig pege på, at der fortsat er alvorlige problemer omkring tilstrækkeligt med 

attraktive klubtilbud og fritidsinstitutionstilbud for de mange kommende børn i Carlsberg Byen, især efter 

åbningen af Europaskolen, og at forvaltningen derfor også bør se på mulige løsninger af dette allerede nu i 

forbindelse med en evt. omlægning af skoledistrikterne.



Page 1 of 1

15-06-2018file:///C:/Users/ks-edoc4-service/AppData/Local/Temp/BCL%20Technologies/easyP...


